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Kf § 127      

 

 

Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund. 
 
 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställdes av allmänheten. 

 

Ledamöternas frågestund 
1. Krister Salomonsson (SD) frågar barn- och utbildningsnämndens 

ordförande om kommunen har fått ersättning från asylboendet i 

Singeshult för skolskjutsen som anordnades till förskolan i Lidhult i 

våras. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Stefan Willforss (C) svarar 

att förvaltningen har skickat en faktura till asylboendet, men att han inte 

vet om fakturan har betalats ännu. Willforss återkommer med svar. 

 

2. Carina Bengtsson (C) frågar oppositionsrådet om den skrivelse som de 

Socialdemokratiska ledamöterna och ersättarna i personal- och 

arbetsmarknadsutskottet (PAU) har skickat till sitt eget utskott angående 

de höga sjuktalen. Vet inte oppositionen vad som händer i utskotten 

undrar Bengtsson (C)  

 

Oppositionsrådet Anne Karlsson (S) svarar att eftersom de höga 

sjuktalen inte förändras i tillräcklig omfattning måste det finnas ett 

alternativ. Karlsson (S) ifrågasätter chefernas utbildning inom den nya 

föreskriften i AFSen. (Arbetsmiljöverkets författningssamling) samt 

efterfrågar en redovisning om vad som görs för att motverka de höga 

sjuktalen. 

 

Bengtsson (C) svarar att cheferna redan idag får en bra utbildning inom 

området och att en plan redan finns. 

 

Karlsson (S) menar att den planen inte är tillräcklig eftersom sjuktalen 

ändå fortsätter att öka. 


